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خبر

به گزارش دنیای هوادار، وضع مجدد تحریم های 
آمریکا علیه ایران تاکنون تاثیر چندانی بر جریان 
تجارت میان هند و این کشور عضو اوپک نداشته 
است. شرکت دولتی بهارات پترولیوم قرار است در 
روزهای آینده محموله نفت قراردادی ماهانه خود را 

از شرکت ملی نفت ایران دریافت کند.
کردند  اظهار  گذشته  هفته  آگاه  بازرگانی  منابع 
پالایشگاه کوچی شرکت بهارات پترولیوم با ظرفیت 
۱۹۰ هزار بشکه در روز در ساحل غرب هند ۱۳۰ 
هزار تن از نفت ایران را طبق قرارداد ماهانه برای ماه 

مه دریافت خواهد کرد.
پالایشگاه های دولتی هند نفت خام مورد نیاز خود 
از  ای  مجموعه  با  مدتی  قراردادهای  طریق  از  را 

تامین کنندگان از جمله ایران تهیه می کنند.
با شرکت  بهارات پترولیوم در حال حاضر  شرکت 
ملی نفت ایران قراردادی برای خرید یک میلیون تن 

نفت برای پالایشگاه کوچی از آوریل ۲۰۱۸ تا مارس 
۲۰۱۹ دارد. این پالایشگاه در آوریل دو محموله به 
میزان ۲۶۰ هزار تن نفت خام ایران را دریافت کرد.

یک منابع بازرگانی هندی اظهار کرد: تاثیر تحریمهای 
آمریکا پس از مهلت شش ماهه مشخص خواهد شد 
و فوری نخواهد بود. شرکت دولتی ایندین اویل نیز 
قراردادی با ایران برای دریافت ۱۸۰ هزار بشکه در 
روز نفت در سال مالی منتهی به مارس ۲۰۱۹ دارد.
یک مقام این شرکت گفت: ایندین اویل مایل است 
روابط تجاری خود با شرکت ملی نفت ایران را حفظ 
روز  از ۳۰  اعتبار طولانی تر  مدت  ایران  زیرا  کند، 
معمول که از سوی سایر کشورهای صادرکننده نفت 

داده می شود، عرضه می کند.
در  انرژی  بزرگ  کننده  مصرف  دومین  که  هند 
آسیا است، در دوران تحریمهای قبلی علیه برنامه 
ایران  از  خام  نفت  مرتب  طور  به  ایران،  هسته ای 

خریداری می کرد.
طبق آمار وزارت نفت هند، در میان ۱۰ صادرکننده 
بزرگ نفت به هند، ایران با حدود ۱۸.۴ میلیون تن 
مالی  سال  نخست  ماه  در ۱۰  هندی ها  که  نفتی 
ژانویه ۲۰۱۸(  تا  آوریل ۲۰۱۷  )از   ۲۰۱۷-۲۰۱۸

دریافت کردند، رتبه سوم را بدست آورد.

واکنش های مختلف در آسیا
واردات نفت هند از ایران ثابت مانده، اما وضعیت 
سایر خریداران بزرگ نفت ایران در آسیای شمال 
شرقی مشخص نیست به عنوان نمونه کره جنوبی 
پیش از این نیز خرید نفت از ایران را محدود کرده 

بود.
کره  نفت  واردات  سئول،  آمار  جدیدترین  پایه  بر 
ایران در آوریل بر مبنای سال به سال  از  جنوبی 
۲۴.۹ درصد کاهش یافت و به ۹.۰۹ میلیون تن 

رسید که ششمین کاهش ماهانه متوالی از نوامبر 
سال گذشته بود که میزان واردات بر مبنای سال به 
سال ۲۶.۸ درصد کاهش یافت و به ۱۰.۳۷ میلیون 

تن رسید.
در مقابل، پیش بینی می شود واردات نفت خام هند 
از ایران بر مبنای سال به سال در سال مالی ۲۰۱۹-
۲۰۱۸ حدود ۳۱ درصد رشد کرده و به ۵۰۰ هزار 
بشکه در روز می رسد، زیرا هر دو کشور خواهان 

افزایش تعامل در بخش نفت و گاز هستند.
هند در آوریل که بیژن زنگنه، وزیر نفت ایران به 
این کشور سفر کرده بود، طرح توسعه میدان گازی 
فرزاد بی به ارزش چهار میلیارد دلار را پیشنهاد 

کرده بود.
مقامات وزارت نفت هند اظهار کرده اند هنوز زود 
است درباره پیامدهای اقدام دونالد ترامپ، رییس 
جمهور آمریکا برای بازگرداندن تحریمها علیه ایران 

و تاثیر آن بر قراردادهای خرید آینده هند با شرکت 
ملی نفت ایران اظهارنظر کرد.

یک مقام بلندپایه در یک پالایشگاه دولتی هندی 

از  گزینه ها  همه  ما  خریدار  یک  عنوان  به  گفت: 
جمله واردات نفت از آمریکا را داریم، اما عامل تعیین 

کننده، یک قیمت رقابتی خواهد بود./ ایسنا

همزمان با وضع مجدد تحریم های آمریکا علیه ایران مشخص شد؛

وفادارترین مشتری نفتی ایران در آسیا

تا  شد  این  بر  قرار  آنکه  از  بعد 
سپرده گذاران  مطالبات  پرداخت 
کلان موسسات اعتباری غیرمجاز 
قرار  بررسی  مورد  شده  منحل 
شود  تعیین  آن  شرایط  و  گرفته 
شده  اتخاذ  تصمیمات  آخرین  با 
به  قوا  سه  سران  نمایندگان  بین 
احتمال زیاد از هفته آینده پرداخت 
مطالبات سپرده گذاران تا سقف یک 

میلیارد تومان آغاز می شود.
هوادار،  دنیای  گزارش  به 
تکلیف  تعیین  که  چند  هر 
اعتباری  موسسات  سپرده گذاران 
که در دو تا سه سال اخیر منحل 
و کار آن ها به پایان رسیده بود به 
طور مرحله ای در دستور کار قرار 
با  اولویت  حال  هر  به  اما  گرفت، 
این  در  و  بود  خرد  سپرده گذاران 
با  که  کلانی  سپرده گذاران  بین 
ارقام گاها چند میلیاردی در این 
کرده  سرمایه گذاری  موسسات 
گرفتند،  قرار  بعدی  نوبت  در  و 
چندانی  امید  مواردی  در  حتی 
مطالبات  تمامی  بازپرداخت  برای 
بانک  زیرا  نداشت،  وجود  آن ها 
مرکزی شرط اصلی پرداخت وجوه 
سپرده گذاران را شناسایی دارایی و 

کرده  تعیین  موسسات  این  اموال 
بود.

موسسات  مورد  در  اساس  این  بر 
بزرگی همچون ثامن الحجج که امور 
آن به بانک پارسیان واگذار شد و 
در  که  تعاونی  مجموعه هشت  یا 
قالب موسسه کاسپین گرد آمدند 
و از سویی دیگر افضل توس، البرز 
اولیه  ایرانیان و وحدت در مرحله 
پرداخت سپرده گذاران خرد انجام 
شد، ولی در ادامه با توجه به اینکه 
اموال و دارایی ها باید شناسایی شده 
و این امور با موانع و سختی هایی 
وجوه  پرداخت  می رفت  پیش 
به  حدی  تا  کلان  سپرده گذاران 

تأخیر افتاد و با مشکل مواجه شد.
بانک مرکزی در اواخر سال گذشته 
و  تغییر  با  که  بود  کرده  اعلام 
تصفیه  هیأت  در  که  تحولاتی 
موسسات اعتباری غیرمجاز ایجاد 
شده و شرایط برای شناسایی اموال 
به طور مناسب تری پیش می رود، 
در  بتوان  تا  دارد  وجود  امید  این 
پایان نیمه اول امسال سپرده گذاران 
کلان را تا حد زیادی تعیین تکلیف 

کرد.
هفته  از  که  است  حالی  در  این 

که  جلسه ای  نتیجه  در  گذشته 
نمایندگان سران سه قوا برای تعیین 
وضعیت سپرده گذاران داشتند قرار 
مطالبات  زودی  به  تا  شد  این  بر 
سپرده گذاران تا سقف یک میلیارد 
تومان موسسات اعتباری پرداخت 
شود. چندی از این اعلام نگذشت  
که به تازگی در کمیته سران سه 
این  قضاییه  و  مقننه  مجریه،  قوه 
از  تا  شد  سیاست گذاری  گونه 
هفته آینده شرایط برای پرداخت 
میلیارد  یک  سقف  تا  سپرده های 

تومان مهیا شود.
این  اطلاعات،  آخرین  اساس  بر 
که  است  کرده  اعلام  کمیته 
ماه  یک  مدت  ظرف  حداکثر 
یک  سقف  تا  سپرده های  تمامی 
میلیارد تومان پرداخت می شود که 
سپرده گذاران  تمامی  شامل  البته 
موسسات اعتباری که دچار مشکل 
شده اند، خواهد بود. قرار بر است تا 
بانک مرکزی به زودی نحوه مراجعه 
سپرده گذاران به موسسات مالی و 
اعتباری و همچنین اینکه به کد 
آن بانک برای دریافت سپرده خود 

مراجعه کنند را اطلاع رسانی کند.
در بین این موسسات به طور حتم 

فرشتگان که از پرحاشیه ترین آن ها 
در حدود دو سال گذشته به شمار 
می رود مورد هدف خواهد بود. این 
زیرمجموعه  بزرگترین  موسسه 
موسسه اعتباری کاسپین با حدود 
است.  سپرده گذار  هزار   ۵۰۰
فرشتگان نزدیک به ۸۶۰۰ میلیارد 
تومان بدهی داشت که از این رقم 
۵۰۰۰ میلیارد تومان سپرده و تا 
اموال  تومان دیگر  ۳۰۰۰ میلیارد 
محقق نشده بود. مدیران این تعاونی 
در زمان فعالیت آن بخش زیادی از 
سرمایه موسسه را در قالب املاک 
و دارایی هایی که اغلب مالکان آن 
کرده  سرمایه گذاری  بودند  مبهم 
بود. از این رو شناسایی دارایی های 
کندی  به  مواردی  در  فرشتگان 
پیش رفته و با مشکلاتی همراه شد.

که  آماری  آخرین  اساس  بر 
در  کرد  اعلام  مرکزی  بانک 
وجوه  پرداخت  مرحله ای  فرایند 
سپرده گذاران فرشتگان که تا سقف 
۲۰۰ میلیون تومان پیش رفته بود 
نزدیک به ۹۸ درصد سپرده گذاران 

آن تعیین وضعیت شدند.
برای  که  تصمیمی  به  توجه  با 
سقف  تا  سپرده های  پرداخت 
شده  اتخاذ  تومان  میلیارد  یک 
سپرده گذاران  فرشتگان،  کنار  در 
وحدت  ایرانیان،  البرز  تعاونی های 
و افضل توس که تاکنون تا سقف 
۱۰۰ میلیون تومان دریافت کرده 
تا  نیز  آن  کلان  سپرده گذاران  و 
همین رقم تعیین وضعیت شدند 
شامل دریافت تا سقف یک میلیارد 

خواهند شد.

محمدباقر نوبخت  در واکنش به گزارش صندوق 
بین المللی پول مبنی بر کسری بودجه ۸ میلیارد 
دلاری ایران در آینده، گفت: شاید منظور صندوق 
بین المللی پول از کسری بودجه عدم تحقق منابع 

هزار  حدود ۲۶  سال ۹۶  در  که  همانگونه  باشد، 
میلیارد تومان عدم تحقق منابع وجود داشت، لذا این 
کسری بودجه نیست چراکه به همان میزان درآمد 

مصرف می شود.

ییس سازمان برنامه و بودجه، افزود: در سال ۹۶ به 
برخی از طرح ها که اولویت داشت، زودتر از موعد 
مقرر تنخواه پرداخت شد که سریعتر فعال شوند که 

این تنخواه حدود هزار میلیارد تومان شد.

نوبخت کسری بودجه ۸ میلیارد دلاری ایران را رد کرد

براساس آخرین تصمیمات،

تعیین تکلیف سپرده گذاران میلیاردی غیرمجازها سرعت گرفت

برخی خبرها حکایت از افزایش درخواست ها برای 
کاندیداتوری رئیس فراکسیون امید برای ریاست بر 
پارلمان در انتخابات پیش روی هیات رئیسه مجلس 
شورای اسلامی دارد؛ پیشنهادی که اگر اجرایی شود، 
بر رقابت برای دیگر سمت های هیات رئیسه نیز تاثیر 
می گذار و چشم انداز ائتلاف میان فراکسیون های امید 

و مستقلین را از بین می برد.
زمان  و  ماه  خرداد  هشتم  به  بیشتر  زمان  هرچه 
شورای  مجلس  رئیسه  هیات  انتخابات  برگزاری 
اسلامی نزدیک تر می شود، آرایش پارلمان از پشت 
غبار خارج و نقشه راه فراکسیون ها بیش از پیش 

نمایان می شود.
فراکسیون امید مجلس شورای اسلامی به عنوان یکی 
از فراکسیون های اصلی که طیف بزرگی از حامیان 
دولت را در خود جای داده است همچنان در حال 

بررسی فراز و فرودها و همه جوانب است.
پیش از این اخباری مبنی بر ائتلاف بین فراکسیون های 
امید و مستقلین مجلس شورای اسلامی منتشر شده 
بود که محمدرضا عارف، رئیس فراکسیون امید روز 
سه شنبه با حضور در جمع خبرنگاران پارلمانی در 
پاسخ به سوال پانا در این باره ضمن رد گمانه زنی های 
مطرح شده، متذکر شد که تا امروز هیج تصمیمی در 

این خصوص گرفته نشده است.
با این همه هنوز نمی توان به طور کلی احتمال ائتلاف 
فراکسیون امید با یکی از فراکسیون های مستقلین 

به ریاست کاظم  به علی لاریجانی  نزدیک  )طیف 
ولائی  فراکسیون  یا  تهران(  مردم  نماینده  جلالی، 
)فراکسیون اصولگرایان مجلس به ریاست حمیدرضا 
حاجی بابائی، نماینده مردم همدان( را رد کرد چرا 
که کمیته ای برای بررسی این مهم در فراکسیون 

اصلاح طلبان خانه ملت تشکیل شده است.
حسن زاده،  عبدالکریم  ریاست  به  که  کمیته  این 
نماینده مردم نقده و اشنویه، به فعالیت می پردازد، 
وظیفه بررسی همه جوانب پارلمان و رایزنی با سایر 
فراکسیون های مجلس شورای اسلامی را بر عهده 

دارد.
فراکسیون مستقلین در این بین تنها فراکسیونی 
است که تقریبا مواضع نهایی خود را اعلام کرده است، 
مهرداد لاهوتی، عضو هیات رئیسه این فراکسیون در 
همین خصوص به پانا می گوید: »ما حاضر به حمایت 
علی  و  تبریز  نماینده  پزشکیان،  مسعود  اقایان  از 
مطهری، نماینده مردم تهران برای کرسی نائب  رئیسی 

مجلس شورای اسلامی هستیم.«
وی درباره تصمیم این فراکسیون در خصوص کرسی 
ریاست مجلس شورای اسلامی نیز یادآور می شود: 
تصمیم ما حمایت از علی لاریجانی برای کسب دوباره 
کرسی ریاست مجلس است و با هر فراکسیونی که 
باشد، می  نداشته  ریاست  برای کرسی  کاندیدایی 
توانیم وارد گفت وگو و رایزنی و احتمالا ائتلاف شویم.

احتمال ائتلاف مستقلین و امیدی ها با توجه به اعلام 

فراکسیون نزدیک به لاریجانی از مطهری و پزشکیان 
برای کرسی های نواب رئیس که هر دو آنها از اعضای 
متعهد فراکیسیون امید مجلس شورای اسلامی و 
اصلاح طلبان پارلمان محسوب می شوند، به مراتب 

بالاتر است.
اما علیرضا حیدری، نماینده مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی در همین خصوص در گفت و گو 
با پانا ضمن تاکید بر اینکه هیچ جیز در خصوص 
تصمیم فراکسیون امید برای انتخابات هیات رئیسه 
مجلس شورای اسلامی قطعی نیست، خاطرنشان 
کرد: همانطور که پیش از این نیز اعلام شده بود، 
فراکسیون امید همه گزینه ها را روی میز قرار داده 
و درحال بررسی اوضاع برای ورود به انتخابات هیات 

رئیسه مجلس است.
عضو کمیته رفع حصر مجلس شورای اسلامی درباره 
رایزنی های درون فراکسیونی نیز گفت: فراکسیون 
امید تاکنون جلسات متعددی را برگزار کرده و ابعاد 
مختلف بحث انتخابات هیات رییسه مجلس را مورد 
ارزیابی قرار داده اما تصمیم قطعی هنوز گرفته نشده 

است.
این نماینده مجلس متذکر می شود: با روند فعلی 
بهارستان حتی در صورت تغییر رئیس خانه ملت نیز 
از رابطه خوب بین دولت و مجلس نه تنها کاسته 
نمی شود بلکه امکان افزایش این روابط تا حد بسیار 

زیادی وجود دارد.

استاندار البرز تصریح کرد: مدیران دستگاه ها باید به روند 
اشراف  پروژه ها بخصوص در حوزه بخش خصوصی، 

کافی داشته و موانع را از سر راه بردارند.
به گزارش دنیای هوادار، محمدعلی نجفی در جلسه 
شورای برنامه ریزی و توسعه استان که صبح پنجشنبه 
سوم خردادماه در سالن شهدای دولت استانداری برگزار 
اینکه  بیان  با  مبارک رمضان  ماه  تبریک  شد ضمن 
سوم خرداد سالروز آزادی خرمشهر، یادآور سلحشوری 
دلاورمردان ایران اسلامی است، افزود: باید راه و آرمان 
پست های  و  زندگی  در  خود  الگو  بعنوان  را  شهدا 

مدیریتی خود قرار دهیم.
خرمشهر  پیروزی  باعث  که  فضایی  داد:  ادامه  وی 
شد همدلی و وحدت بود چراکه در آن دوران ارتش 
مشکلاتی داشت و سپاه هم شکل خود را نگرفته بود  و 
این نیروهای مردمی بودند که در کنار آنها برای آزادی 
خرمشهر همصدا شدند این همدلی و همصدایی امروز 

هم باید در سایر امور الگو شود.
نجفی در ادامه با بیان اینکه از اقدامات صورت گرفته 
در سازمان برنامه و بودجه البرز قدردانیم، گفت: بهتر 
بود طی جلساتی پیش از شورای برنامه ریزی، بحث 
صورت  فرمانداران  با  بودجه  خصوص  در  بررسی  و 

می گرفت .
وی افزود: باید تلاش شود که مشکلات با دقت رصد 
شود و به طور کلی اینکه سهم شورای برنامه ریزی 
محدود است جای گلایه مندی دارد چراکه زیبا نیست با 
توجه به اهمیت این شورا، کمترین نقش را داشته باشد.

محمدعلی نجفی  با تأکید بر اینکه مدیران دستگاه ها 

باید برای جذب اعتبارات ملی در توسعه استان تلاش 
کنند، اظهار کرد: تسریع حرکت توسعه استان البرز 

منوط به جذب سرمایه های ملی است.
وی گفت: از دستگاه    ها انتظار می رود که با جدیت 

درصدد افزایش بودجه از محل اعتبارات ملی باشند.
نجفی افزود: پروژه هایی که با حضور بخش خصوصی 
به بهره برداری می رسد برای استان بسیار حائز اهمیت 
است به این دلیل که سرمایه گذاران، با بودجه های خود 
می توانند سهم بسزایی در اشتغالزایی و رونق اقتصادی 

استان داشته باشد.
باید به روند  وی خاطرنشان کرد: مدیران دستگاه ها 
اشراف  پروژه ها بخصوص در حوزه بخش خصوصی، 

کافی داشته و موانع را از سر راه بردارند.
وی افزود: برای استفاده از فرصت حضور بخش ملی در 
استان ها مدیران باید درخواست حضور وزرا در البرز را 

در دستور کار قرار دهند چراکه اثربخش است و می توان 
از این طریق اقدامات بزرگی را محقق کرد.

نجفی با تأکید بر لزوم رصد کردن مشکلات و موانع 
شورای  اعضای  کرد:  تصریح  البرز،  استان  توسعه 
برنامه ریزی نقش مهمی در پیدا کردن نقاط ضعف و 
قوت استان دارند اما متأسفانه به خوبی عمل نمی کنند و 

کمترین نقش رادارند.
ضرورت افزایش زیرساخت  راه های البرز مورد توجه 

قرار گیرد
محمدعلی نجفی همچنین در دیدار با رئیس سازمان 
راهداری و حمل ونقل جاده ای کشور که پیش از ظهر 
پنجشنبه انجام شد، با اشاره به وضعیت راه های استان، 
اظهار کرد: البرز شاهراه مواصلاتی پایتخت به ۱۴ استان 
کشور است و بار بزرگی از ترافیک ملی را به دوش 

می کشد.

یک عضو فراکسیون امید از افزایش درخواست ها برای کاندیداتوری عارف خبر می دهد؛

آرایش های سیاسی سیال فراکسیون ها در آستانه
 انتخابات هیات رئیسه مجلس

استاندار البرز:

مدیران دستگاه ها موظف به برکناری موانع در پروژه های اجرایی هستند

محمدبن سلمان پیدا شد؟!
بعد از انتشار شایعاتی درباره زخمی شدن و یا حتی مرگ 
ولیعهد عربستان در تیراندازی اخیر کاخ سلطنتی، رسانه های 
سعودی ادعا کردند که او در نشست شورای امور اقتصادی 

این کشور حضور یافته است.
به گزارش دنیای هوادار، روزنامه الشرق الاوسط که توسط 
سعودی ها اداره می شود با انتشار عکسی ادعا کرد، محمد 
بن سلمان، ولیعهد عربستان روز سه شنبه ریاست نشست 
السلام در جده  را در کاخ  اقتصادی و توسعه  امور  شورای 

برعهده داشته است.
پیشتر نیز برخی رسانه های عربستانی اخباری از گفت وگوی 
او با مسئولان کشورهای دیگر و یا شرکت در نشست های 
دولتی منتشر کرده بودند اما در همه این اخبار نیز مانند خبر 
الشرق الاوسط تنها به یک یا چند عکس استناد می شود که 

درباره به روز بودن آنها تردید وجود دارد.
الشرق الاوسط اعلام کرده که در این نشست درباره مسائل 
اقتصادی و گزارش بودجه سال جاری و عملکرد مالی دولت 

صحبت شد.
غیبت طولانی محمد بن سلمان و ظاهر نشدن او در انظار 
عمومی از زمان تیراندازی در کاخ سلطنتی تاکنون، باعث 
یا  و  شدن  زخمی  درباره  بسیاری  گمانه زنی های  که  شده 
حتی کشته شدن او در شبکه های اجتماعی و برخی رسانه ها 

منتشر شود.

مکرون: در هفته های آینده با 
ایران مذاکره می کنم

رئیس  اسپوتنیک،  از  نقل  به  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
جمهور فرانسه درکنفرانس خبری پس از مذاکرات روسای 
جمهوری روسیه و فرانسه اعلام کرد که وی در هفته های 
آینده با مقامات ایران و اسرائیل تماس برقرار می کند، این 

امر به منظور اجتناب از تنش در منطقه است.
بسیاری  مسائل  مورد  در  پوتین  آقای  و  »من  گفت:  وی 
صحبت کردیم، برنامه هسته ای ایران پس از سال ۲۰۲۵، 
برنامه های بالستیک روسیه و برخی از مسائل منطقه ای 
از جمله موضوع صحبت های ما بود. ما در حال حاضر با 
رئیس جمهوری ایران آقای حس روحانی در این خصوص 
به گفتگو نشسته ایم. البته این گفت وگو ها انعطاف پذیرتر 
است، اگر همه ما به تعهدات خود پس از توافقنامه سال 

۲۰۱۵ پایبند باشیم.«

امام جمعه کرج:
از اظهارات وزیر خارجه 

آمریکا نگران نیستیم
گفت:  کرج  جمعه  امام 
میز  روی  گزینه  مهمترین 
ایران  با  مقابله  برای  آمریکا 
تشدید  کنونی  فضای  در 
تحریم های بین المللی است که 
اگر اقتصاد مقاومتی را عملیاتی 
کنیم این گزینه نیز ناکارآمد 

خواهد شد.
هوادار،  دنیای  گزارش  به 
محمدمهدی  سید  آیت الله 

حسینی همدانی در خطبه های نماز جمعه چهارم خرداد کرج، به 
عملکرد مجلس شورای اسلامی در موضوعات مختلف اشاره کرد 
و گفت: مجلس دهم امروز در نیمه عمر خود قرار دارد اما بسیاری 

از مطالبات مردم عملی نشده است.
حسینی همدانی یکی از مباحث مهم در رابطه با مجلس شورای 
اسلامی را ارتباطات خارجی عنوان و اعلام کرد: برخی از مراودات 
با کشورهای خارجی هزینه زاست بنابراین مجلس در این زمینه 

نباید از هیچ قدرتی بترسد و باید انقلابی عمل کند.
اعتماد دانست  را غیرقابل  اروپایی  امام جمعه کرج کشورهای 
مقابله  آمریکا  تحریم های  با  که  کند  ثابت  باید  اروپا  گفت:  و 
می کند؛ البته این کشورها به هیچ اصول اخلاقی پایبند نیستند 

و می خواهند ایران را با تحریم های گسترده آسیب پذیر تر کنند.
وی با بیان اینکه مسئولان اجرایی کشور نباید از مطالبات مردم 
و نظام کوتاه بیایند تصریح کرد: آمریکا این روزها برای اسرائیل 
نگران است و این نگرانی بعد از اعلام نتایج انتخابات لبنان بیشتر 

شده است.
نماینده ولی فقیه در استان البرز نفوذ ایران در منطقه را کابوسی 
برای آمریکا عنوان و خاطرنشان کرد: نباید از اظهارات وزیر خارجه 

آمریکا نگران باشیم چون این کشور توان مقابله با ایران را ندارد.
وی ادامه داد: مهمترین گزینه روی میز آمریکا برای مقابله با ایران 
در فضای کنونی تشدید تحریم های بین المللی است که اگر اقتصاد 

مقاومتی را عملیاتی کنیم این گزینه نیز ناکارآمد خواهد شد.
امام جمعه کرج در ادامه به وضعیت کلانشهر کرج و مدیریت 
شهری آن نیز اشاره و اعلام کرد: وارد ماه سوم از سال شده ایم 
اما شورای شهر کرج هنوز برای انتخاب شهردار کرج به نتیجه 

نرسیده است.
حسینی همدانی افزود: شورای شهر باید دقت داشته باشد کسی 
را انتخاب نکند که به ضرر شهر باشد، نباید به افراد بی صلاحیت 

رای داده شود.

خبراخبار

مجلس  امید  فراکسیون  رییس 
بازسازی  لزوم  بر  تاکید  ضمن 
حاکمیت،  و  مردم  میان  اعتماد 
که  موضوعاتی  از  یکی  گفت: 
می تواند در این زمینه بسیار مهم 
به  ارکان  تمام  پاسخگویی  باشد 

مردم است.

هوادار،  دنیای  گزارش  به 
دومین  در  عارف  محمدرضا 
ملی ضمن  اعتماد  حزب  کنگره 
تبریک ماه مبارک رمضان، گفت: 
از  یکی  کنگره  دومین  برگزاری 
این  در  اصلاح طلب  موثر  احزاب 
می گویم.  تبریک  را  مبارک  ماه 

امیدوارم این حزب در رسیدن به 
اهداف خود موفق باشد.

حماسه  ماه  خرداد  افزود:  وی 
سال  خرداد   ۲ حماسه  است، 
 ۶۰ سال  خرداد   ۳ حماسه   ،۷۶
و حماسه ۱۵ خرداد را در سال 
وجه  گذاشتیم.  سر  پشت   ۴۲

مشترک این سه حماسه مردمی 
بودن آن است، هر سه رویداد در 
ویژه ای  جایگاه  ما  معاصر  تاریخ 

دارد.
مجلس  امید  فراکسیون  رییس 
خرداد   ۲ در  مردم  کرد:  تصریح 
۷۶ با درک صحیح شرایط کشور 

به ویژه در عرصه بین الملل دست 
به انتخابی زدند که نامی به جز 
حماسه بر آن نمی توان گذاشت. 
نه  که  رییس جمهوری  انتخاب 
تنها با نگاه سیاسی، هشت سال 
افزود  دنیا  در  ایرانی  منزلت  به 
بلکه با نگاهش در سایر عرصه ها 
شد.  کشور  پیشرفت  موجب 
اجرایی شدن برنامه  سوم توسعه، 
با  رشد  به  رو  روند  در  را  کشور 

شاخص های ارزنده قرار داد.

رییس فراکسیون امید مجلس شواری اسلامی: 

باید به دنبال بازسازی اعتماد بین مردم و حاکمیت باشیم
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اینجا هستم برای ساختن...به همراه هیگواین...همراه با پسر بزرگم...اگر به خدا گوش کنید او شما را راهنمایی خواهد کرد...اگر ایمان داشته باشید؛ چرا که نه؟

باشگاه پیکان با نفراتی که مجید جلالی 
نام آنها را برای فصل آینده در لیست خود 
قرارداده، وارد مذاکره شده است و در این 
بین دو بازیکن خارجی این تیم در این 
کنت  و  دافه  ارفنگ  ندارند.  قرار  لیست 

میان  در  یکی  گذشته  فصل  ایکه چوکو 
در ترکیب پیکان به میدان می رفتند و در 
نهایت نتوانستند رضایت جلالی را برای 

ماندن در این تیم جلب کنند.
به گزارش دنیای هوادار، غیر از این سه 

بازیکن خارجی، جلالی سه بازیکن ایرانی 
مدنظر  آینده  فصل  برای  هم  را  تیمش 
ندارد و از مدیریت باشگاهش خواسته با 
وارد  قرارداد  تمدید  برای  نیز  نفرات  این 

مذاکره نشوند.

قرارداد بازیکنان خارجی پیکان تمدید نخواهد شد

در گفتگو با بیلد آلمان؛
دژاگه: 150 درصد توان خودمان را 

در زمین خواهیم گذاشت 
اولین  همچنان  دژاگه  اشکان 
که  است  ای  ایرانی  بازیکن 
مورد توجه نشریات آلمان قرار 
مناسبت  به  بیلد  گیرد.  می 
جام  برای  ایران  سازی  آماده 
این  ستاره  با   ،۲۰۱۸ جهانی 
تیم مصاحبه کوتاهی را انجام 
داده است. با وجود هم گروهی 
با قدرت های فوتبال جهان مثل 
اسپانیا و پرتغال، تیم ملی ایران 
رویای بزرگی دارد. او در گفتگو با 
بیلد گفت:»ما می خواهیم تاریخ سازی کنیم و اولین تیم ایرانی باشیم که 
به دور دوم صعود می کند. این فقط یک شعار نیست، ما همه قاطعانه به 

آن باور داریم. زیرا پتانسیل آن را در خود می بینیم.«
وی با اشاره به جام جهانی ۲۰۱۴ افزود:»در جام جهانی قبلی ایران تقریبا 
این کار را برابر آرژانتین انجام داد. آنها با نایب قهرمان جهان مساوی بودند 
و بدشانس بودند که در وقت اضافه گل خوردند. و حالا ما قوی تر هم 
هستیم. ما هرگز تا این حد بازیکن در خارج نداشته ایم و آنها همگی 
تجربیات خوبی کسب کرده اند. چهار سال قبل مجبور بودیم که به دفاع 
قوی تکیه کنیم و کمتر در خط حمله آزاردهنده باشیم. ما همچنان 
مستحکم هستیم، اما حالا چند استعداد قوی داریم که می توانند در 

خط حمله خوب کار کنند.«
او در در مورد دیگر هم تیمی هایش گفت:»سردار آزمون، مهاجمی 
که در روبین کازان روسیه بازی می کند برای بایرنی ها آشنا است. 
او کسی بود که در جریان برد ۳-۲ سال گذشته روستوف برابر بایرن 
مونیخ در لیگ قهرمانان اروپا، گلزنی کند. سردار واقعا مهاجم خوبی 
است. ما همچنین در سمت راست علیرضا جهانبخش را داریم که در 

آلکمار بازی می کند.«
وی در آخر خاطرنشان کرد:»برای رسیدن به رویای بزرگ، قاعدتا 
باید همه بازیکنان بزرگ در جام جهانی باشند. با این حال در ایران 
سیاستمداران هم حق دخالت دارند. سال گذشته بود که احسان 
حاج صفی و مسعود شجاعی به خاطر بازی در برابر تیمی از رژیم 
صهیونیستی، از بازی کردن برای تیم ملی محروم شدند. محرومیت 
حاج صفی برداشته شد اما شجاعی هنوز به طور رسمی برای ایران 

به میدان نرفته است. 
با  این حال نام وی هم در لیست تیم ملی برای جام جهانی دیده می 
شود. اینکه کیروش در آن زمان همچنان به من اعتماد می کرد، به 
شدت باعث افتخارم می شود. به همین دلیل می خواهم قطعا پاسخ 
این محبت را در جام جهانی بدهم، ما گروه سختی داریم و مثل 
پرتغال رونالدو یا مثل اسپانیا، اینیستا نداریم اما برای تحقق رویای 

خودمان، ۱۵۰ درصد توانمان را در زمین خواهیم گذاشت.«

خبر

بازگشت سباستین کل به بروسیا دورتموند در مقام مدیریتی
سباستین کل با امضای قراردادی از اول ژوئن ۲۰۱۸ کارش را به عنوان مدیریت 

بخش فوتبال حرفه ای آغاز خواهد کرد. سباستین کل در ۲۶۳ بازی بوندس لیگایی برای 
دورتموند به میدان رفته است. او سه قهرمانی بوندس لیگا، یک دوگانه داخلی و حضور 

در فینال لیگ قهرمانان اروپا را با بروسین ها تجربه کرد.

چراغ سبز فرناندو یورنته به بازگشت به اتلتیک بیلبائو
یورنته که احتمالا در پایان فصل از جمع اسپرز جدا خواهد شد، به بازگشت به بیلبائو 

چراغ سبز نشان داد و گفت:»آن جا خانه من است. اتفاقات بسیار زیبایی برای من در 
این تیم رخ داد که هرگز فراموش نخواهد شد. مطمئنا در هر زمان به پیشنهاد آن ها 

فکر خواهم کرد.«

چالهان اوعلو به بازی برابر بولونیا خواهد رسید
به گزارش اسکای، انتظار می رود هاکان چالهان اوعلو برای بازی با بولونیا، آماده 

باشد. روسونری در بازی هایی که هاکان در زمین نبود، با مشکلات زیادی مواجه 
شد و شاید بازگشت او، باعث شود گتوزو نفس راحتی بکشد. به گفته پزشکان 

میلان، وضعیت چالهان اوعلو روز به روز بهتر می شود.

بیورن کویپرس، بایرن مونیخ-رئال مادرید را سوت می زند
قاضی جدال کلاسیک اروپا مشخص شد. بیورن کویپرس، داور سرشناس و باتجربه 

هلندی دیدار حساس بایرن مونیخ و رئال مادرید را سوت خواهد زد. این بازی روز 
چهارشنبه از ساعت ۲۳:۱۵ در ورزشگاه آلیانز آرنای شهر مونیخ آغاز می شود. گفتنی 

است که این بیست و پنجمین رویارویی بایرن و رئال خواهد بود.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

دیگه چه خبر؟

زیدان: کلوپ در مربی گری یک
 پدیده است

زیدان با همان آرامش همیشگی در کنفرانس حاضر شد. به 
تمجید از کلوپ پرداخت و شانس دو تیم را ۵۰/۵۰ دانست. 
او گفت:» اینکه می توانم به اولین مربی ای تبدیل شوم که سه 
قهرمانی اروپای پیاپی کسب کرده؟ فقط می توانم بگویم زیباست. 
همیشه رقابت  کرده ام. رقابت را دوست دارم. پشت این موفقیت ها 
یک دنیا کار انجام شده. نه فقط از طرف من که از سوی بازیکنان.«

او در مورد شباهت اش با کلوپ گفت:» در بازیگری من کمی 
بهتر بودم البته او هم خیلی بد بازی نمی کرد! به عنوان مربی، 
احترام بسیار زیادی برای کلوپ قائلم. به خاطر همه کارهایی 
که در این سال ها برای فوتبال انجام داده و از او یک پدیده 
ساخته است. من و کلوپ شبیه هستیم؟ هر مربی با دیگری 

فرق دارد.«

مانچینی: ممکن است بوفون و ده روسی 
به تیم ملی دعوت شوند

روبرتو مانچینی، سرمربی جدید تیم ملی ایتالیا تایید کرد در 
صحبتی که اخیرا با جانلوییجی بوفون داشته، این دروازه بان 
از تصمیم خود برای ادامه دادن دوران بازی اش گفته است؛ 
او گفت:» اخیرا با بوفون تلفنی صحبت کردم و خواسته اش 
را به من گفت. او می خواهد به بازی کردن ادامه بدهد و تا 
زمانیکه وی یا سایر بازیکنان به عنوان بازیکن حرفه ای در فرم 
خوبی قرار داشته باشند، می توانند به تیم ملی دعوت شوند. 
این موضوع در مورد ده روسی و سایر بازیکنان نیز صدق می 
کند. تاکید دارم اگر بوفون و ده روسی آماده باشند، ممکن 
است دعوت شوند چراکه بازی های مهم و سختی پیش روی 
نیاز  بازیکنانمان  ترین  باتجربه  و  بهترین  به حضور  و  ماست 

خواهیم داشت.«

کلوپ: رئال مادرید مثل ساعت 
سوئیسی کار می کند

یورگن کلوپ، سرمربی لیورپول در کنفرانس مطبوعاتی پیش از 
فینال لیگ قهرمانان اروپا مقابل رئال مادرید شرکت کرد.

به گزارش لیورپول اکو، کلوپ گفت:»این گروه از بازیکنان رئال 
مادرید مثل ساعت سوئیس با زیدان کار می کنند. دقیقا همین 
استمن که تاکنون دو بار متوالی در فینال لیگ قهرمانان نبوده ام 
پس نمی دانم این تجربه چه چیزی به یک تیم اضافه می کند. در 
ابتدای بازی رئال مادرید از ما با اعتماد به نفس تر خواهد بود اما 
بازی در همان دقایق اولیه تمام نمی شود.  دو هفته برای آماده 
سازی فرصت داشتیم. رئال مادرید واقعا تیم قدرتمندی است 
اما هرگز با ما بازی نکرده. ما لیورپول هستیم. نه فقط یک تیم 
فوتبال خوب که این در DNA ماست که واقعا برای چیزهای 

بزرگ بجنگیم.«

ایران در نخستین گام لیگ ملت های والیبال 
فرانسه،  مقابل  یک  بر  باخت سه  با   ۲۰۱۸
اولین مسابقه خود در چارچوب این رقابت ها 

را امیدوارکننده پشت سر گذاشت.
به گزارش دنیای هوادار، تیم ملی ایران در 
نخستین بازی فصل جدید لیگ ملت های 
والیبال، از ساعت۲۲:۳۰ جمعه شب در سالن 
مصاف  به  فرانسه  روئن  شهر  کیندرآرنای 
تیلیه قهرمان سال گذشته  لوران  شاگردان 
لیگ جهانی رفت و با نمایشی نسبتا راضی 
کننده مقابل حریف قدرتمندش یک ست 
امروز  عصر  ایران  خورد.  شکست  و  گرفت 
در دومین مسابقه به مصاف استرالیا خواهد 
رفت. قضاوت این بازی برعهده سیمونوویچ از 

صربستان و زنوویچ از روسیه بود.
ایران این مسابقه را با ترکیب سعید معروف، 
سید محمد موسوی، میلاد عبادی پور، فرهاد 
قائمی، امیر غفور ومهدی مرندی آغاز کرد 
که نشان می دهد کولا هنوز به نفرات جدید 
اعتماد کامل ندارد و همچنان با قدیمی ها کار 
می کند. در امتیازات پایانی ست چهارم در 
حالی که شکست ایران قطعی شده بود این 
مربی صرب از مهره های جوان روی نیمکت 
بهره برد که دیگر دیر شده بود. به نظر می 
رسد تیم ایران بازی های تدارکاتی کمی برای 
شروع این رقابت های داشته است و از بازی 
فرانسه برای اماده سازی تیم استفاده کرده 
بود! بازیکنانی نظیر امیر غفور نشان دادند برای 
یک بازی کامل و سنگین در سطح لیگ ملت 

های جهان مهیا و آماده نشده اند و از اواسط 
بازی به وضوح دچار ضعف در تمام کنندگی 

شدند.

گزارشی مختصر از ست های بازی:

ست نخست/ ایران 20 - فرانسه 25:
فرانسوی ها بازی را برتر از ایران آغاز کردند 
و با دفاعی که روی اسپک فرهاد قائمی 
انجام دادند، ۳ بر یک پیش افتادند. وقت 
استراحت فنی اول با حساب ۸ بر ۴ به سود 

فرانسه اعلام شد.
در یک رالی دیدنی روی امتیاز ۱۳ بر ۱۰ 
دو تیم بارها توپ را بین زمین های خود 
رد و بدل کردند که در نهایت دریافت های 
خوب در زمین ایران باعث شد امیر غفور 
با زیرکی این امتیاز به نام ایران بزند. در 
حالی که داور امتیاز را به فرانسه به خاطر 
بازیکنان  با زمین داده بود،  برخورد توپ 
قابلیت جدید  از  تا  کردند  اعتراض  ایران 
این  استفاده شود.  والیبال  در  ویدیوچک 
اتفاق باعث شد تا داور پس از بازبینی امتیاز 
را بازگردانده و این ویدیوچک به سود ایران 
شود. این امتیاز می توانست باعث احیای 
تیم ایران شود اما فرانسه با دفاع عالی و 
کنترل پاس های بلند ایران، در پایان ست 
اول با امتیاز ۲۵-۲۰ با شایستگی بازی را 
به سود خود تمام کرد تا یک بر صفر پیش 

بیفتد.

ست دوم/ ایران 26 - فرانسه 24:
وارد  نخست  ست  ترکیب  همان  با  ایران 
با میزبان  بار بازی را برابر  زمین شد و این 
شروع کرد تا اجازه فاصله گرفتن ندهد اما 
بعد از امتیازات ابتدایی شاگردان کولاکوویچ 
بار دیگر اسیر قدرت روی تور میزبان شدند 
و  فرانسه  زمین  انتهای  های  گیری  توپ  و 
زیرکی انگاپت نتیجه ۴ بر ۲ به سود فرانسه 
را رقم زد. وقت استراحت فنی اول با حساب 
۸ بر ۵ به سود میزبان ثبت شد. در بدترین 
زمان ممکن عبادی پور باز هم سرویس خراب 
کرد تا فرانسه با آسانی به امتیاز ۲۴ برسد. 
پس از آن ایران با دفاع سه نفره مقابل اسپک 
برتری  تا  رسید  امتیاز ۲۵  به  ها،  فرانسوی 
روحی قابل توجه آسمانخراش های ایران با 
امتیاز ۲۶  و  دفاع میرزاجانپور تکمیل شود 
در خانه فرانسه بدست بیاید. ایران ست دوم 
را در حالی که تا امتیازات پایانی ، پنج پوئن 
از حریف نامدار عقب بود با آرامش و زیرکی 

تاکتیکی بازی را به سود خود تمام کرد.

ست سوم/ایران 20 - فرانسه 25:
تاثیر روحی ست دوم در آغاز ست سوم روی 
تیم ایران مشهود بود و دیگر بچه ها اجازه 
در  ایران  ندادند.  را  میزبان  به  فاصله  ایجاد 
حالیکه ۴ بر ۲ غقب افتاده بود؛ موفق شد 
با اسپک فرهاد قائمی به منطقه پنج بالای 
دستان سه مدافع خروس ها، به پوئن پنج هم 
برسد. پس از آن فرانسوی ها با دفاع عالی بازی 

را ۷ بر ۵ به سود خود عوض کردند تا رقابت 
دو تیم بسیار جذاب پیگیری شود. در نهایت 
فرانسوی ها با یک دفاع دیگر کار ست سوم 
را تمام کردند هر چند بهیچ عنوان برتری 
ست اول را نداشتند و پنج پوئن اختلاف 
نشانگر شرایط و کیفیت بازی ایران نبود. با 
این نمایش شاگردان کولاکوویچ نشان دادند 

توانایی شکست حریف بزرگ را دارند.

ست چهارم / ایران 16 - فرانسه 25:
افت تیم ایران در ست چهارم مشهود بود 
و فرانسه بار دیگر و مثل هر سه ست قبلی 
در همان ابتدا فاصله اش را زیاد کرد. امتیاز 
۴ بر ۲ با سرویس های عالی فرانسوی ها به 
برتری ۶ بر ۲ رسید و در نهایت سرویسی با 
سرعت ۱۰۳ کیلومتر در سرعت در زمین 
وقت  و  شود  بر ۴  کار ۸  تا  خوابید  ایران 
نفع  به  هم  ست  این  نخست  استراحت 
تیم  کولاکوویچ  تذکرات  با  باشد.  میزبان 
ایران در بازگشت به زمین احیا شد و فاصله 
چهار پوئن را در امتیاز ۱۰ بر ۸ ، نصف کرد. 
بازی سپس با اسپک امیر غفور و دفاع ناقص 
فرانسوی ها به پوئن ۱۰ برای ایران تبدیل 
شد تا ۱۲ بر ۱۰ به سود فرانسه رقم بخورد.  
در نهایت تیم ایران که بازی را رها کرده بود 
در ست سوم با اختلاف ۹ امتیازی و با نتیجه 
۲۵ بر ۱۶ نتیجه را واگذار کرد تا نخستین 
قدم را با گرفتن یک ست مقابل قهرمان لیگ 

جهانی پشت سر بگذارد.

فرانسه 3- 1 ایران؛

شکست  امیدوار کننده  مقابل قهرمان  دنیا

اخبار

محمد پنجعلی مدیر تیم های پایه باشگاه 
پرسپولیس شد

فوتبال  تیم  سابق  کاپیتان 
و  ایران  تیم ملی  پرسپولیس، 
تیم منتخب آسیا، طی حکمی 
باشگاه  سرپرست  سوی  از 
پرسپولیس مدیر تیم های پایه 

این تیم انتخاب شد. وی فعالیت 
های خود را آغاز کرده است.

                       

توافق اولیه مرتضی آقاخان، با استقلال
فصل  هافبک  آقاخان،  مرتضی 

مذاکره  در حال  پیکان  گذشته 
گفته  و  هاست  استقلالی  با 
نیز  اولیه  توافق  به  شود  می 
دست پیدا کرده است. مرتضی 
آقاخان سه فصل در تیم پیکان 

حضور داشت و در فصل گذشته ۶ 
بار موفق به گلزنی شد.

 حاج رضایی مشاور عالی  مس کرمان شد
عنوان  به  پس  این  از  حاج رضایی  امیر 

کافی  محمدرضا  عالی  مشاور 
در  مس  باشگاه  مدیرعامل 
کنار این باشگاه خواهد بود. با 
اولین  در  حاج رضایی  حضور 
گام از نظرات کارشناسی  او برای 

انتخاب سرمربی این فصل باشگاه 
                                  استفاده خواهد شد.

دستیاران امیر قلعه نویی در سپاهان مشخص شدند

دستیار اول: میگوئل تکسیرا، مربی: 
سعید الهویی، مربی دروازه بانان: 
مربی:  کمک  تاوارس   روی 
جلال امیدیان و مربی بدنساز: 

بیاض پورممی
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رئیس سازمان حج و زیارت:

سفر کاروان های مدینه از 27 
تیرماه آغاز می شود 

رئیس سازمان حج و زیارت تاکید کرد: سفر کاروان های مدینه 
قبل از ۲۷ تیر ماه امسال آغاز و تا ۱۹ مرداد ادامه دارد و سفر 
کاروان های مدینه بعد نیز از هشتم مرداد آغاز و تا ۲۴ این ماه 

ادامه پیدا می کند.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایلنا، حمید محمدی با 
اعلام این خبر گفت: نیمی از این کاروان ها مدینه قبل و نیمی 

مدینه بعد هستند.
تصمیم سازمان  براساس  عربستان  وزارت حج  داد:  ادامه  وی 
همکاری اسلامی سهمیه کشورها در حج را یک هزارم جمعیت 
آنها اعلام کرده است، با این وجود با رایزنی های صورت گرفته 
سهمیه کشورمان ۸۵ هزار و ۲۰۰ نفر تعیین شده است که البته 

بخشی از این رقم ویژه دست اندرکاران حج است.
محمدی افزود: با توجه به تخریب هتل های اطراف مسجدالحرام 
در راستای اجرای طرح توسعه حرم حضرت رسول )ص(، اسکان 
زائران در مدینه امسال با محدودیت  هایی روبرو است و به همین 
جهت امسال طول اقامت زائران در این شهر حداکثر شش روز 

است.
رییس سازمان حج و زیارت با بیان اینکه همه برنامه   ریزی ها و 
تمهیدات لازم برای اینکه حجاج ایرانی با آرامش و عزتمندی به 
این سفر معنوی مشرف شوند، انجام شده است، خاطرنشان کرد: 
صدور ویزای حجاج ایرانی از نیمه دوم خرداد ماه آغاز می شود و 
فرایند آن همچون سال قبل به شکل الکترونیکی است. براساس 
توافق های انجام شده نیمی از پروازهای حجاج کشورمان توسط 
ایرلاین سعودی و نیمی نیز توسط هواپیمایی جمهوری اسلامی 

انجام خواهد شد.
وی درخصوص تعداد افراد در نوبت برای حج تمتع گفت: یک 
میلیون و ۳۵۰ هزار هموطن ایرانی در انتظار انجام این سفر 
در  هزار سهمیه  هر سال ۱۰۰  برای  اگر  که  معنوی هستند 
نظر بگیریم بیش از ۱۳ سال برای انجام سفر همه آنها فرصت 
نیاز است. البته مقامات کشورمان و سازمان حج و زیارت برای 
افزایش سهمیه زائران ایرانی رایزنی  های خود را همچنان دنبال 

خواهد کرد.
محمدی از اجرای طرح رقابتی سفر عتبات در استان   ها خبر داد 
و ابراز داشت: به منظور سهولت برای انجام سفر به شهرهای 
کشور  استان   های  در  زمینه ای  امسال  ابتدای  از  عراق  زیارتی 
فراهم شده است تا کارگزاران و نمایندگان ما با توجه به شرایط 
متقاضیان هر استان و منطبق بر خواست آنها در زمینه مدت 
سفر، نوع تغذیه و شرایط اسکان سفرهای عتبات را برنامه   ریزی 

کنند.

خبر

نحوه حضور استارتاپها
 در الکامپ اعلام شد

سازمان نظام صنفی رایانه ای کشور، نحوه ثبت نام استارتاپها برای 
حضور در بیست و چهارمین نمایشگاه بین المللی الکامپ را اعلام 

کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از سازمان نظام صنفی رایانه  ای، 
ثبت  نام کسب  و کارهای نوپا در سالن »الکام استارز« بیست و 
چهارمین نمایشگاه الکامپ از پنجم خرداد ماه جاری آغاز می شود 

و تا دوازدهم خرداد ادامه دارد.
استارتاپ های علاقه مند به حضور در نمایشگاه الکامپ از ابتدای 
elecom- وقت اداری شنبه پنجم خردادماه از طریق سایت
stars.com می  توانند نسبت به ثبت نام در این رویداد اقدام 

کنند. 
امسال سالن الکام استارز میزبان کسب  و کارهای نوپا در گروه 
های مختلف خواهد بود. گروه نخست که بخش عمده سالن الکام 
استارز را تشکیل می دهد، به استارتاپ  هایی که از مرحله ایده فراتر 
رفته اند و اقدامات اولیه برای پیاده و تجاری  سازی طرح هایشان را 

طی کرده اند، اختصاص دارد.
تجارت  و  کامپیوتر  الکترونیک،  نمایشگاه  چهارمین  و  بیست 
الکترونیک )الکامپ( از ۶ تا ۹ مردادماه به مدت چهار روز توسط 
سازمان نظام  صنفی رایانه ای کشور برگزار خواهد شد و کسب 
 وکارهای نوپایی که بر بستر فناوری اطلاعات ایجاد شده و به فعالیت 

می پردازند، می توانند جهت حضور در این نمایشگاه اقدام کنند.

»کاربران اینستاگرام« 63 درصد بیشتر 
از دیگران احساس بدبختی می کنند

نشان می دهد که  نوجوانان  و  بر روی جوانان  نتایج مطالعه ای 
شبکه های  اغلب  در  عضویت  عوارض  از  تشویش  و  افسردگی 
اجتماعی است؛ »کاربران اینستاگرام« ۶۳ درصد بیشتر از دیگران 

احساس بدبختی می کنند.
نشان می دهد که  نوجوانان  و  بر روی جوانان  نتایج مطالعه ای 
شبکه های  اغلب  در  عضویت  عوارض  از  تشویش  و  افسردگی 
اجتماعی است اما این مشکل در میان کاربران اینستاگرام به طور 
ویژه برجسته است. اینستاگرام بدترین شبکه اجتماعی از لحاظ 
تاثیرات منفی بر روی سلامت روان جوانان است و کاربران این 
شبکه اجتماعی بسیار بیشتر از کاربران دیگر شبکه ها احساس 
بدبختی می کنند. شبکه های اجتماعی ممکن است سبب شود 
انتظارات افراد از خودشان افزایش یابد و سبب کاهش اعتماد 
به نفس شود، اینستاگرام که شبکه ای مبتنی بر عکس های شخصی 
است از نظر ایجاد حس بد نسبت به خود و تشویش، بدترین 

وضعیت را دارد.

سرپرست شهرداری کرج گفت 
شهری  خدمات  معاونت  به  که 
و معاونت فنی و عمرانی دستور 
داده شده تا از زیرگذرها بازدید 
و اصلاحاتِ مورد نیاز انجام شود.
محمدرضا احمدی نژاد با اشاره 
روزهای  بارانِ  شدید  بارش  به 
اینکه  بیان  با  کرج،  در  گذشته 
جمع آوری  برای  لازم  تمهیدات 
آب های سطحی از طریق ایجاد 
حوزه های  ارتباط  و  همکاری 
خدمات شهری، فنی و عمرانی 
فاضلاب  و  آب  اداره  همچنین 
اندیشیده شده است، اظهار کرد: 
امید است با اقدامات تخصصی و 
توسعه شبکه جمع آوری فاضلاب 
ورود  از  جلوگیری  و  شهری 
فاضلاب به شبکه آبهای سطحی 
از مشکلات پیش آمده جلوگیری 

کرد.
بحث  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
کلکتور آبهای سطحی، هدایت، 
سالهای  از  آنها  جذب  و  دفع 
گذشته در دستور کار شهرداری 
قرار گرفته است، افزود: از سال 
در  مدونی  و  جامع  طرح   ۹۵
تهیه شد  موضوع  این  خصوص 
که به سببِ پراکندگی پیگیری ها 

این طرح به سر انجام نرسید.
شهرداری  سرپرست  گفته  به   
سطحی  آب های  کلکتور  کرج، 
و  شروع  شهر  شرقی  شمال  از 
تا جنوب غربی هدایت می شود 
که در این مسیر قسمت عمده ای 
جاده  لوله گذاری  عملیات  از 
توافق  با  و  انجام شده  قزلحصار 
اداره کل زندان های استان البرز 
بیش از ۲ کیلومتر این مسیر نیز 

رفع معارض خواهد شد.
انجام  با  اینکه  بر  تاکید  با  وی 

گرفتگی  آب  مشکلات  کار  این 
در جاده های قزلحصار، سهرابیه 
شد،  خواهد  برطرف  کیانمهر  و 
بدنه  خصوص  در  کرد:  تصریح 
دو  لوله  شهری،  کلکتور  اصلی 
بهشتی  شهید  خیابان  هزارِ 
کلکتورِ  و  برداری  بهره  به 
ماهان  و  جمهوری  خیابان های 
به خیابان شهید بهشتی متصل 

خواهد شد.
احمدی نژاد با بیان اینکه کلکتور 
ستوان  عنوان  به  شهر  اصلی 
آب های سطحی  هدایت  فقراتِ 
از لوله ۲ هزار ساخته شده که در 
حد فاصل میدان سپاه تا تقاطع 
خیابان  مسیر  )در  حصارک 
شهید بهشتی( قرار دارد، اظهار 
استقلال  خیابان  کلکتور  کرد:  
و سیل برگردان شهرکِ رسالت 
در دست انجام است که تا پایان 
خواهد  اتمام  به  جاری  سال 

رسید.
از  دیگری  بخش  در  وی 
صحبت های خود به موضوع آب 
گرفتگی زیر گذرها و معابر اصلی 
گذشته  شب  بارندگی  در  شهر 
اشاره کرد و گفت: در خصوص 
و  گرفتگی  آب  مشکل  رفع 
زیر  سطحی  آب های  هدایت 
گذر آیت الله هاشمی رفسنجانی 
موضوعاتی که باید به انجام برسد 

به پیمانکار ابلاغ شد.
اینکه  به  اشاره  با  نژاد  احمدی 
اصلاح  با  سپاه  میدان  مشکل 
و  جمهوری  محور  سازی  رو 
غربی  ضلع  کلکتور  بهره برداری 
تقاطع برطرف خواهد شد، ادامه 
داد: به معاونت خدمات شهری و 
دستور  عمرانی  و  فنی  معاونت 
داده شده از زیرگذرها بازدید و 

اصلاحات مورد نیاز انجام شود.

روزهای  آبگرفتگی  دلیل 
گذشته از زبانِ مدیرروستا؛

حجم بارش بالا بود، ظرفیت چاه 
های جذبی پایین / نصب و فعال 
شهر  سطح  کلکتورهای  کردن 

ضروری است
با بیان اینکه  حسن مدیرروستا 
با  شهری  خدمات  معاونت 
بهره گیری از تمامی توان نیروی 
ماشین آلات خود در  و  انسانی 
اضافه  بود،  کامل  باش  آماده 
کرد: اما حجم بالای بارش و پر 
جذبی،  چاه های  ظرفیت  شدن 
باعث شد معابر به سرعت دچار 

آبگرفتگی شوند.
بر ضرورت  تاکید  با  مدیرروستا 
نصب و فعال کردن کلکتورهای 
آبهای  مشکل  شهر،  سطح 
چاههای  وجود  با  را  سطحی 
جذبی غیرقابل رفع کامل عنوان 
از  چاهها  این  داد:  ادامه  و  کرد 

برخوردارند  محدودی  ظرفیت 
شدید  بارندگی های  زمان  در  و 
توان جذب کامل آب را نداشته 
و بارندگی ها به آبگرفتگی تبدیل 
مشکلات  امر  این  شد.  خواهد 
و  شهرداری  برای  را  بسیاری 

شهروندان ایجاد می کند.
کلکتور  اندازی  راه  عدم  از  وی 
انتقاد  بهشتی  شهید  خیابان 
این  شدن  فعال  افزود:  و  کرد 
کلکتور بخش زیادی از مشکلات 
آبگرفتگی در معابر آن منطقه از 

شهر را مرتفع خواهد کرد.
بارندگی  روز  در  وی،  گفته  به 
همه عوامل و کارگران زحمتکش 
خدمات شهری در ستاد و مناطق 
در کنار نیروها و عوامل سازمان 
مدیریت  و  نشانی  آتش  های 
اجرای  برای  سرعت  به  پسماند 
تخلیه  و  آوری  جمع  عملیات 
آب بخصوص در زیرگذرها ورود 
کرده و با تلاش بسیار کوشیدند 
شرایط را برای هموطنان هموار 

کنند.
این مسول به تشریح عمده ترین 
رخدادها پیرو آبگرفتگی پرداخت 
و اضافه کرد: در منطقه ۲ یک 
عدم  دلیل  به  اتوبوس  دستگاه 
رعایت ارتفاعِ مناسب در زیرگذر 
گرفتار شد و پس از آن ورود یک 
دستگاه خودروی پژو موجب گیر 

کردن آن در معبر شد.
معاون خدمات شهری شهرداری 
کرج، ادامه داد: گرفتار آمدن یک 
دستگاه  یک  و  پیکان  دستگاه 
نیسان در زیرگذر مترو واقع در 
ایرانی در  انتهای خیابان شهید 
سمند  دستگاه  یک   ،۵ منطقه 
در ابتدای خیابان پنجم مطهری 
واقع در منطقه ۷ و دو دستگاه 
در  واقع  سپاه  زیرگذر  در  پژو 
منطقه ۸ گزارشاتی بود که به ما 
رسید و نیروها و عوامل مربوطه 
اجرای  به  نسبت  سرعت  به 
اقدام  معضل  رفع  و  عملیات 

کردند.

در پی بارش های اخیر، سرپرست شهرداری کرج مطرح کرد:

تمهیدات لازم برای جمع آوری آبهای سطحی اندیشیده شده است

n   تحریریه: مهرداد  فرشیدی - تیلدا حسینی - مهسا تیموری
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند  -  امیررضا بیات

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: ۱۰.۰۰۰ نسخه   n  توزیع:  نشرگستر

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه ۹، واحد ۹۲
n تلفن: ۳۲۲۱۹۸۴۸ - ۳۲۲۱۹۱۲۳          دورنگار: ۳۲۴۰۰۳۳۵

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده               n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری               n سردبیر: توحید وانشانی               n دبیر تحریریه: مهدی تیموری

یونیورسال پخش کننده جیمزباند شد

پخش جهانی بیست و پنجمین فیلم 
»جیمز باند« با بازی دنیل کریگ 

که از پاییز سال جاری میلادی 
اکران می شود، توسط شرکت 
یونیورسال صورت می گیرد. 
این فیلم بر مبنای فیلمنامه ای 

هوج  جان  نوشته  اوریجینال 
ساخته می شود.

بازی جان مالکوویچ در نقش هرکول پوآرو

جان مالکوویچ، بازیگر و کارگردان امریکایی 
محوریت  با  تلویزیونی  اثر  یک  در 

کاراکتر هرکول پوآرو ایفای نقش 
در  فیلم  این  داستان  کند.  می 
دهه ۱۹۳۰ می گذرد و ماجرای 
خشونت باری را تصویر می کند.

در این داستان یک قاتل سریالی 
۳ نفر را در ۳ شهر مختلف به قتل 

می رساند و قبل از هر قتل به پوآرو نامه 
می دهد.

»مورگان فریمن« هم رسوا شد

از  جنسی  تعرض  ادعای  با  زن   ۸
برنده  بازیگر  فریمن«  »مورگان 

اسکار هالیوودی شکایت کرده 
اذیت  و  آزار  و  استفاده  اند. 
شکایت کرده اند.»فریمن« نیز 
با انتشار بیانیه ای به این موضوع 

واکنش نشان داد و نوشت:»هر 
کس که مرا می شناسد و با من کار 

کرده می داند که من فردی نیستم که از روی 
عمد کسی را آزار دهم و باعت ناراحتی وی شوم.«

غول تهیه کنندگی هالیوود دستگیر می شود

زودی  به  منهتن  قضایی  مقامات  شده  گفته 
دلیل  به  حداقل  را  واینستین  هاروی 

اثبات یک جرم سوء استفاده و آزار 
جنسی دستگیر می کنند. برمبنای 
و  تایمز  نیویورک  که  گزارشی 
کرده اند  منتشر  دیلی  نیویورک 
اوانز  لوچیا  ادعای  به  مورد  این 

درباره سوء استفاده جنسی از وی در 
سال ۲۰۰۴ باز می گردد.وکیل واینستین 

از توضیحی در این باره خودداری کرده است.

»درساژ« به جشنواره های گرانادا و سیدنی می رود

اولین  »درساژ«  سینمایی  فیلم 
در  بادکوبه  پویا  ساخته 
جشنواره های سیدنی استرالیا 
رقابت  به  اسپانیا  گرانادا  و 
می پردازد. در این فیلم علی 
مصفا، شبنم مقدمی، هوشنگ 

توکلی، علیرضا ثانی فر، علیرضا 
جلال  ادیب،  سیامک  آقاخانی، 

فاطمی، لویی سیفی، یسنا میرطهماسب، باسط رضایی، به آفرید 
غفاریان، شایان فصیح زاده، رامبد مطلبی و با معرفی نگار مقدم 

به ایفای نقش می پردازند.

مهدی هاشمی و نازنین بیاتی در »بازی آخر«

مهدی هاشمی و نازنین بیاتی به فیلم 
سینمایی »بازی آخر« به کارگردانی 

شده  اضافه  هاشمی  سیدعلی 
اند. فیلم سینمایی »بازی آخر« 
اولین تجربه سیدعلی هاشمی در 
مقام کارگردان است که سلیمان 

علی محمد تهیه کنندگی این فیلم 
را بر عهده دارد.

راهیابی »هیچکس« به 3 جشنواره جهانی

الهام  ساخته  »هیچکس«  انیمیشن 
دوره  سیزدهمین  به  طرقی 

جشنواره Neum در بوسنی 
این  یافت.  راه  هرزگوین  و 
 ۷ تا  ژوئن   ۳۰ از  جشنواره 
جولای برابر با ۹ تا ۱۶ تیرماه 

برگزار می شود. همچنین این 
یازدهمین  به  تازگی  به  انیمیشن 

دوره جشنواره فیلم کوتاه BUEU اسپانیا 
راه پیدا کرده است. این جشنواره از ۷ تا ۱۵ سپتامبر برابر با ۱۶ 
تا ۲۴ شهریور برگزار می شود.چندی پیش نیز »هیچکس« به 
 In The« پانزدهمین جشنواره فیلم کوتاه بلغارستان با عنوان

Palace« راه یافته بود.

»وقت نهار« دیپلم افتخار جشنواره نشویل 
آمریکا را گرفت

به نقل از سایت جشنواره نشویل، فیلم 
»وقت نهار« ساخته علیرضا قاسمی 

افتخار  دیپلم  کسب  به  موفق 
بهترین فیلم دانشجویی جشنواره 
فیلم نشویل آمریکا شد. جشنواره 
فیلم نشویل که کار خود را از سال 

۱۹۶۹ شروع کرده با اهدای دیپلم 
افتخار به »وقت نهار«  از آن تجلیل کرد.

اخبار هنر جهان دیگه چه خبر؟اخبار هنر ایران

رسانه ها به »پایان یک 
داعش« بپردازند

گرافیست  و  کاریکاتوریست  طحانیان  ابوالقاسم 
بوشهری که با ۶ اثر در مسابقه »پایان یک داعش« 
شرکت کرده است درباره هدفش از شرکت در این 
و  مسابقات  در  شرکت  از  من  قصد  گفت:  مسابقه 
جشنواره ها این است که از رده خارج نشوم و بین 
دوستان هنرمند حضور داشته باشم و به خلق آثار 

جدید در موضوعات مختلف و جدید بپردازم.
دو  با  داعش«  یک  »پایان  مسابقه  در  افزود:  وی 
سوچی،  سان  آنگ  چهره  کاریکاتور  یک  پوستر، 
ولیعهد  از  و دو کاریکاتور چهره  نتانیاهو  کاریکاتور 
عربستان شرکت کردم که همه آثارم به نمایشگاه 

راه یافته است.
این  المللی  بین  تاثیر  درباره  پایان  در  طحانیان 
ابعاد  در  بر اذهان عمومی گفت: مطمئناً  نمایشگاه 
بین المللی تاثیرگذار خواهد بود، اما به شرط اینکه 
و  گیرد  صورت  رویداد  این  از  نیز  خوبی  انعکاس 
بپردازند.  آن  به  خارجی  و  داخلی  های  خبرگزاری 
های  جشنواره  مثل  مطمئناً  داعش«  یک  »پایان 
میانمار، داعش و ترامپیست که در دنیا خیلی صدا 

کرد، موثر خواهد بود.
نمایشگاه آثار مسابقه »پایان یک داعش« در گالری 
برپاست و  های عالی و خانه عکاسان حوزه هنری 
مراسم اختتامیه و معرفی برگزیدگان این مسابقه ۱۲ 

خرداد ماه برگزار می شود.
این مسابقه به همت مرکز تجسمی حوزه هنری و 
گروه هنرهای تجسمی روایت فتح برگزار شده است. 
مسابقه بین المللی »پایان یک داعش« تا اسفند سال 
۹۶ در جریان بود و طی آن تعداد ۲۱۲۰ اثر از ۸۷۰ 
شرکت کننده از ۶۴ کشور جهان به دبیرخانه این 
مسابقه رسید و آثار برگزیده توسط هیاتی متشکل 
از داوران ایرانی و خارجی انتخاب شدند و در حال 

حاضر نمایشگاه این آثار برپاست.

ساخت فیلم سینمایی از 
»فرمانده«

حسین افشار مدیر خانه مستند انقلاب اسلامی در 
یک  ساخت  به  اشاره  با  خبرگزاری  یک  با  گفتگو 
فیلم سینمایی با محوریت مستندمسابقه »فرمانده« 
بیان کرد: ما بنا داریم یک فیلم سینمایی بر اساس 
تمی  بار  این  که  بسازیم  »فرمانده«  مستندمسابقه 

داستانی دارد.
وی درباره جزییات این فیلم توضیح داد: تیمی در 
حال کار روی طرح این فیلم هستند که قصه افرادی 
است که می خواهند در یک مسابقه شرکت کنند 
و سوژه آن از مستندمسابقه »فرمانده« گرفته شده 

است و از بازیگران سینما هم استفاده می شود.
خانه  های  فعالیت  درباره  دیگری  بخش  در  افشار 
مستند انقلاب اسلامی اظهار کرد: نمونه ای از فعالیت 
های ما پخش مستندهایی است که از شبکه مستند 
دیده می شود، رویکرد جدیدی هم که امسال قرار 
است دنبال کنیم پرداختن به موضوعات اجتماعی و 
ساختن روایت هایی از سوژه هایی با این محوریت 
اجتماعی است که برای مخاطب جهانی جالب باشد.

این تهیه کننده رئالیتی شوهای تلویزیونی در پایان 
و  روایت  نوع  کرد:  اظهار  جدید  رویکرد  این  درباره 
پرداخت ما در این مستندها به گونه ای خواهد بود 
که زبان جهانی داشته باشد و از گویش منطقه ای و 
بومی فراتر می رویم. اکنون تیمی در حال کار روی 
این سوژه ها هستند و در مرحله طرح، پژوهش و 
تصویب است و سعی داریم سوژه های جذابی را پیدا 

کنیم.

»11 ستاره« بیانگر ادبیات و 
فرهنگ کشور ایران است

سالار عقیلی خواننده سرود رسمی تیم ملی فوتبال ایران 
در جام جهانی ۲۰۱۸ روسیه در نخستین اظهار نظر رسمی 
خود درباره این اثر گفت: از همان روز نخست تولید این اثر 
سعی کردیم از الِمان های فرهنگی، هنری و ادبیات غنی 
کشورمان ایران در آن استفاده شود و ادبیاتی که احسان 

افشاری در این اثر به کار برده  قابل توجه است.
وی افزود: شاید عده ای انتظار داشتند ما برای این ترانه 
از اشعار سخیف استفاده کنیم ولی شعر ما بیانگر ادبیات 
و فرهنگ کشور ماست و سعی کردیم از تمامی این نشانه 
ها که فرهنگ کشور و موسیقی فاخر ایرانی را در خود دارد 
استفاده کنیم.خواننده ترانه »یازده ستاره« که چندی پیش 
در حضور اعضای تیم ملی فوتبال کشورمان در تالار وحدت 
رونمایی شد، اظهار کرد: فوتبالیست های ما به با غیرت بودن 
معروف اند. وقتی حمید استیلی آن گل زیبا را به آمریکا زد، 
من رو به روی تلویزیون نشسته بودم و گریه می کردم. آن 
شب وقتی مردم ایران به خیابان ها ریختند و همه خوشحال 
بودند، مشخص شد که ایرانی ها همیشه و در همه حال 
با فرهنگ و غیرت ایرانی در صحنه های بین المللی ظاهر 
می شوند و امیدواریم در جام جهانی روسیه هم این لحظات 

برای همه تکرار شود.
عقیلی درباره انتشار برخی از انتقادهای مطرح شده درباره 
سرود تیم ملی کشورمان در جام جهانی تاکید کرد: در 
انتقاداتی بودیم که مشخص نبود  فضای مجازی شاهد 
چطور و از کجا نشات می گرفت. متاسفانه محارم در فضای 
مجازی دیگر از بین رفته است و خیلی ها با کامنت های 
بد و رکیک هنرمندانشان را مورد حمله قرار بدهند. البته 
واکنش های مثبت به قدری زیاد بود که به ما انرژی داد ولی 
این اتفاقات ناخوشایند در فضای مجازی ظاهرا از سوی 
برخی افراد تبدیل به یک عادت شده و متاسفانه روز به 
روز هم بد و بدتر می شود. من از تمام اعضای صفحات 
شخصی ام عذرخواهی می کنم چون ناخواسته برخی الفاظ 

ناخوشایند را دیدند.


